## 南區區議會(2012-2015)屬下地區設施管理委員會 地區小型工程工作小組

## 第十一次會議議程

## Agenda for the 11<sup>th</sup> Meeting of the Working Group on DMW Projects District Facilities Management Committee Southern District Council (2012-2015) (SDC)

日期 : 2014年5月5日(星期一) Date: Monday, 5 May 2014

時間: 上午 9 時 30 分 Time: 9:30 am

地點: 香港香港仔 Venue: SDC Conference Room,

香港仔海傍道 3 號 1/F, Ocean Court,

逸港居一樓 3 Aberdeen Praya Road,

南區區議會會議室 Aberdeen, Hong Kong.

## <u>議程</u> Agenda

- 一、 通過 2014 年 3 月 10 日第十次會議紀錄
- 1. Confirmation of the Minutes of the 10<sup>th</sup> Meeting held on 10 March 2014
- 二、 2014-2015 年度地區小型工程擬議撥款申請 (地區小型工程文件 5/2014 號)
- 2. Funding Applications of District Minor Works Projects in 2014-2015 (DMW Paper No. 5/2014)

- 三、 2014-2015 年度地區小型工程擬議項目 (地區小型工程文件 6/2014 號)
- 3. Proposals of District Minor Works Projects in 2014-2015 (DMW Paper No. 6/2014)
- 四、南區地區小型工程計劃進展報告(截至 2014年4月22日的情況)(地區小型工程文件7/2014號)
- 4. Progress Report on District Minor Works Projects in Southern District
   (as at 22 April 2014)
   (DMW Paper No. 7/2014)
- 五、 其他事項
- 5. Any Other Business
- 六、 下次會議日期
- 6. Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2014年4月 Secretariat, Southern District Council April 2014